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Zápisnica 
z 33. zasadnutia Mestského zastupiteľstva, 

konaného dňa 16. decembra 2021 od 9,00 h. do 13,00 hod. 
vo veľkej sále MsKS, Hlavná 58 v Moldave nad Bodvou. 

 
 
Prítomní poslanci 8. VO:  Ing Vojtech Bodnár, Ing. Roland Cingeľ, Ing. Ján Csala, Zoltán Dobos, 
Ing. Július Grulyo,  Tamás Elek, Ing. Norbert Krušinský, PaedDr. Jana Ločová, Bc. Ľudovít Matta,  
Mgr. István Nagy, Mgr. Norbert Pecze, Ing. István Zachariaš, 
 
Ospravedlnení poslanci: Ladislav Zupko, 
 
Primátor: JUDr. Ing. Slavomír Borovský  
 
Prednostka: PaedDr. Klára Vranaiová, PhD. 
 
Pracovníci MsÚ:  podľa prezenčnej listiny 
 
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
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Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 
 
Primátor mesta otvoril a viedol 33. zasadnutie MsZ v Moldave nad Bodvou, ktoré sa konalo dňa 
16. 12. 2021 so začiatkom o  9,00 hod. vo veľkej sále Mestského kultúrneho strediska v Moldave 
nad Bodvou. Zasadnutie bolo zvolané podľa § 13 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Primátor po zahájení MsZ skonštatoval, že 
rokovania MsZ v Moldave nad Bodvou sa zúčastňuje 10 poslancov, pán poslanec Ladislav Zupko 
sa ospravedlnil,  páni poslanci Ing. Július Grulyo a Mgr. István Nagy sa dostavili neskôr, prítomná 
bola nadpolovičná väčšina poslancov. Rokovanie bolo uznášania schopné.  
 
Za overovateľov zápisnice primátor navrhol poslancov MsZ: 
Zoltána Dobosa a Ing. Rolanda Cingeľa. 
Za zapisovateľku primátor mesta určil pracovníčku mestského úradu Ing. Henrietu Tóthovú. 
 
Primátor informoval, že v zmysle novely zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov podľa § 12 ods. 5 sa hlasuje o návrhu programu zasadnutia mestského 
zasadnutia.  Podľa § 12 ods. 5 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh programu zasadnutia na 
začiatku zasadnutia. Najprv sa hlasuje o bodoch návrhu programu podľa odseku 4. Na zmenu 
návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny 
všetkých poslancov. Ak starosta odmietne dať hlasovať o návrhu programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva alebo o jeho zmene, stráca právo viesť zasadnutie obecného zastupiteľstva, ktoré 
ďalej vedie zástupca starostu. Ak zástupca starostu nie je prítomný alebo odmietne viesť zasadnutie 
obecného zastupiteľstva, vedie ho iný poslanec poverený obecným zastupiteľstvom. Podľa § 12 
ods. 4 návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zverejňuje na úradnej tabuli obce a 
na webovom sídle obce aspoň tri dni pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. 
 
Program: 
1. Otvorenie, procedurálne záležitosti a schválenie programu 
 určenie overovateľov zápisnice 
 určenie zapisovateľa zápisnice 
 voľba návrhovej komisie 
2. Odpovede na interpelácie a  interpelácie poslancov  
3. Kontrola plnenia uznesení  
4. Správa primátora mesta a mestského úradu 
5. Žiadosť hlavného kontrolóra mesta o schválenie súhlasu na výkon činností 
      podľa § 18 ods. 1 zákona o obecnom zriadení   
 6.  Správa o plnení úloh Mestskej polície Moldava nad Bodvou, stav na úseku verejného poriadku,  
      priestupkov a kriminality 
 7.  Dodatok č. 4 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 118 o určení výšky dotácie na prevádzku 
      a mzdy  na žiaka škôl a školských zariadení na území mesta 
 8.  Dodatok č. 3 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 113 o určení výšky príspevku na čiastočnú 
      úhradu nákladov  v školách a školských zariadeniach 
 9.  Dodatok č. 3 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 108 o sociálnych službách v Moldave  
      nad Bodvou 
10. Dodatok č. 3 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 98 o poskytnutí príspevku  na stravovanie  
      pre dôchodcov v Moldave nad Bodvou 
11. Dodatok č. 1 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 115 o podmienkach určovania a vyberania 
      miestnych daní a miestneho poplatku za komunálne odpady 
12. Návrh na schválenie Konsolidovanej výročnej správy mesta Moldava nad Bodvou za rok 2020 
13. Návrh na schválenie rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou na rok 2022 a roky 2023 – 2024  
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14. Návrh na schválenie rozpočtu Mestského kultúrneho strediska na rok 2022 a roky 2023, 2024 
15. Návrh na zmenu rozpočtu Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou v roku 2021 
16. Návrh na schválenie rozpočtu Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou na rok 2022 
      a roky 2023, 2024 
17. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Moldava nad Bodvou 
      Programovacie obdobie 2021 - 2027 
18. Komunitný plán sociálnych služieb mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022 - 2027 
19. Koncepcia rozvoja cestovného ruchu mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022 - 2027 
20. Koncepcia kultúry mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 
21. Koncepcia rozvoja športu v meste Moldava nad Bodvou na roky 2022 - 2027 
22. Zámer zriadenia zberného dvora mesta Moldava nad Bodvou a jeho vybavenia potrebnou 
      technikou 
23. Rôzne 
24. Podnety občanov 
25. Záver 
 
 
Návrh programu rokovania zastupiteľstva poslanci obdŕžali spolu s pozvánkou. Materiál k 
programu rokovania bol doručený dňa 6. 12. 2021. Dodatočne dňa 10. 12. 2021 boli doručené 
materiály: 
- aktualizovaná Pozvánka na zasadnutie MsZ s aktualizáciou bodu č. 5 vypustením prerokovania 
návrhu Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2022 a pod  týmto bodom bola 
zaslaná na prerokovanie  Žiadosť hlavného kontrolóra mesta o schválenie súhlasu na výkon 
činností podľa § 18 ods. 1 zákona o obecnom zriadení, 
 
- bod č. 7 Dodatok č. 4 k VZN č. 118 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl                
a školských zariadení na území mesta aktualizovaný po doručení pripomienky Odboru školstva 
Mestského úradu dňa 8. 12. 2021 v súvislosti s novelou zákona č. 596/2003 Z .z. o štátnej správe v 
školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov, ktorý je účinný od 1. 1. 2022.  Súčasťou bolo aj vyhodnotenie pripomienok. 
 
Dňa 14. 12. 2021 boli doručené na pracovné rokovanie aktualizované materiály o závery mestskej 
rady:  
- č. 13 Návrh na schválenie rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou na rok 2022 a roky 2023 – 2024, 
- Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta Moldava nad Bodvou k návrhu mestského    
rozpočtu na rok 2022 a roky 2023-2024,   
 
Na rokovací stôl boli predložené k bodom: 
- č. 2 Odpovede na interpelácie poslancov prednesené na 32. zasadnutí v bode Rôzne dňa 9. 12. 
2021, 
 
- č. 9 aktualizovaná dôvodová správa k Dodatku č. 3 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 108 o 
sociálnych službách v Moldave nad Bodvou.- Primátor dal hlasovať o programe podľa § 12 ods. 5 
a 4 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Prítomných: 10 (chýba Zupko, Nagy, Grulyo) 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
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Primátor skonštatoval, že program bol schválený nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 
MsZ podľa predloženého návrhu. Primátor vyzval poslancov, aby predložili ďalšie návrhy na 
zmenu. Neboli ďalšie návrhy na zmenu. 
Pán primátor následne dal návrh na vypustenie bodov programu na základe záverov rokovania 
mestskej rady bod bodmi:  
- č. 17 Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Moldava nad Bodvou 
           Programovacie obdobie 2021 – 2027, 
           ku ktorému môžu poslanci predkladať pripomienky v termíne do 31. 01. 2022.   
Pán primátor a pán poslanec Dobos na základe odporúčania Komisie kultúry, cestovného ruchu 
a cirkevných záležitostí navrhli vypustiť bod: 
- č. 20 Koncepciu kultúry mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027. 
Neboli ďalšie návrhy. 
 
Pán primátor dal hlasovať o vypustení dvoch bodov naraz z  programu rokovania: 
Prítomných: 10 (chýba Zupko, Nagy, Grulyo) 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Primátor skonštatoval, že vypustenie bodov č. 17 a č. 20 bolo schválené.  
 
Pre posúdenie, dopracovanie a predloženie návrhu na uznesenie primátor odporučil zvoliť 
návrhovú komisiu v zložení: Ing. Vojtech Bodnár, Ing. Norbert Krušinský 
Primátor dal hlasovať o návrhu zloženia návrhovej komisie. 
Prítomných: 10 (chýba Zupko, Nagy, Grulyo) 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržali sa: 2 ( Krušinský, Bodnár)  
Nehlasovali: 0 
Primátor skonštatoval, že návrhová komisia bola schválená nadpolovičnou väčšinou prítomných 
poslancov MsZ. 
 
Bod č. 2 Odpovede na interpelácie poslancov prednesené na 31. zasadnutí  Mestského                
zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou dňa 21. 10. 2021 a 
Odpovede na interpelácie poslancov prednesené na 32. zasadnutí  Mestského                
zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou dňa 9. 12. 2021 
 
Obsahom predkladaného materiálu sú odpovede na interpelácie poslancov prednesené na 31. 
zasadnutí mestského zastupiteľstva. Odpovede boli poslancom zaslané dňa 21. 10. 2021. 
Operatívne po 32. zasadnutí dňa 9. 12. 2021 boli poslancom na rokovací stôl doručené aj odpovede 
na niektoré interpelácie prednesené v bode Rôzne. Na všetky prednesené interpelácie primátor 
informoval priamo na rokovaní mestského zastupiteľstva. 
Interpelácie – 31. zasadnutie 
Zoltán Dobos: 
1) Na ulici Námestie budovateľov naďalej chýba verejné osvetlenie aj napriek  starším      
interpeláciám. Úsek – chodník vedúci ku garážam, medzi garážový priestor a taktiež úsek za 
bytovým domom je v neustálej tme. Odporučil vyčleniť financie na riešenie daného problému. 
(Interpelácia č. 81 z 19. zasadnutia MsZ dňa 15. 05. 2020 - zodpovedané primátorom mesta priamo 
na rokovaní MsZ – v tom čase o pozastavení všetkých investičných akcií). 
Riešenie: Ing. Monika Al Aliová, investičný odbor 
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Mesto Moldava nad Bodvou pripravuje celkovú rekonštrukciu verejného osvetlenia v zmysle 
Uznesenia č. 464/2021, v ktorej sa bude venovať aj novým úsekom, v ktorých v súčasnosti verejné 
osvetlenie nie je riešené. 
Pán Dobos v diskusii reagoval na odpoveď, aby mesto skúsilo pripraviť dočasné riešenie a to 
solárne svietidlá. Je to len nápad, ale aj riešenie. Primátor odpovedal, že je pripravená kompletná 
štúdia aj na ostatné ulice, kde chýba osvetlenie a bude sa to dopĺňať naraz. Je predpripravený 
projekt na verejné osvetlenie, treba tam dotiahnuť elektrickú energiu, v rámci verejného obstarania 
to urobí firma. Musí sa osvetliť cesta na bývalé kúpalisko, takisto pri Cirkevnom školskom centre. 
Požiadal o viac času na realizáciu.  
 
2)  Na ulici Rožňavskej medzi križovatkou pri „Redute“ a mostom pri firme Stavomark už cca  2 
mesiace nefunguje verejné osvetlenie. Keďže ide o frekventovaný úsek, odporúča ho čím skôr 
opraviť.  
Riešenie: Ing. Monika Al Aliová, investičný odbor 
Porucha verejného osvetlenia na ulici Rožňavská pri križovatke s Vodnou a Tehelnou bola 
odstránená 02. 11. 2021. Úsek bude pre časté výpadky naďalej monitorovaný. 
  
3)  Podobná je situácia na uliciach: Hviezdoslavova 46, taktiež medzi ulicami  SNP a Viničná       
je chodníkový prechod neosvetlený. Odporúča skontrolovať a sfunkčniť verejné osvetlenie na 
uvedených úsekoch. 
Riešenie: Ing. Monika Al Aliová, investičný odbor 
Porucha verejného osvetlenia na ulici Hviezdoslavova 46 bola odstránená 02. 11. 2021. Úsek bude 
pre časté výpadky naďalej monitorovaný. 
  
4)  Ďalej na spomínanom chodníku  - prechode medzi ulicami SNP a Viničná je poškodený      
obrubník. Je potrebné ho opraviť čím skôr než sa poškodia aj schody.  mene občanov poďakoval za 
vybavenie požiadaviek. 
Riešenie: Ing. Eva Tóthová, investičný odbor 
Po miestnom zisťovaní na tvári  miesta v 45. kalendárnom týždni 2021 sa začne s realizáciou 
opravy obrubníkov z úrovne zamestnancov správy budov a nehnuteľností. Oprava sa bude 
realizovať v priebehu 2 dní. 
5) Mestu tlmočil prosbu obyvateľov ulice Obrancov mieru, aby prístupovú cestu vedúcu k ich     
domom, na ktorú bola pred nedávnom vysýpaná asfaltová drvina  bolo možné prejsť vibračným 
valcom. Cesta je momentálne veľmi prašná. V mene občanov poďakoval za vybavenie ich 
požiadavky. 
Riešenie: Ing. Eva Tóthová, investičný odbor, Ľudovít Harsányi, správa zelene 
Interpelácia realizovaná, asfaltová drvina na ceste ul. Obrancov mieru  bola prevalcovaná 
vibračným valcom.   
 
6) Obyvatelia ulice ČSA 26, 28, 29 a 30 sa pýtajú, či mesto plánuje opravu ciest. Na danom     
úseku sa vytvorilo  pár priehlbín, ktoré sú rušivé a nadhadzujú auta. Daná problematika už bola 
taktiež dávnejšie interpelovaná. 
(Interpelácia č. 120 z 22. zasadnutia MsZ  na uvedenej ulici riešený problém s poklopmi).  
Riešenie: Ing. Eva Tóthová, investičný odbor 
Na ulici ČSA mesto registruje miernu priehlbinu v komunikácii, ale výtlkom nie je poškodený 
asfalt. V prípade súvislej opravy cestnej komunikácie  na ulici ČSA v budúcnosti, jej realizácia 
musí byť schválená na úrovni mestského zastupiteľstva.           
  
7)  Podobná situácia je aj na ulici ČSA 3, kde sa nachádza veľká a hlboká diera na ceste, ktorú      
ak by bolo možné, odporučil zaasfaltovať. 
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(Interpelácia č. 141 z 26. zasadnutia MsZ dňa 29. 04. 2021 Problém na ulici  ČSA vedľa materskej 
školy na chodníku skoro oproti ZŠ  sa nachádza veľká diera, pravdepodobne po výkopových 
prácach v lete – riešené Ing. Eva Tóthová) 
Riešenie: Ing. Eva Tóthová, investičný odbor 
Opravu diery na ulici ČSA 3 bude realizovať v termíne do jedného týždňa Správa zelene.   
 
PaedDr. Jana Ločová: 
1) Parkovisko ČSA 15, cieľ parkoviska bolo odbremenenie zápchy, ku ktorej dochádza každé     
ráno, keď rodičia privážajú detí do školy. Parkovisko má len jeden vstup, nie je aj výstup z 
parkoviska, čo nezabráni, aby neboli zápchy. Keďže parkovisko je ešte v realizácii, či by sa nedalo 
prehodnotiť a urobiť aj výstup z pracoviska. 
Riešenie: Ing. Martina Krajňáková, investičný odbor 
Parkovisko na ul. ČSA bolo realizované na základe projektovej dokumentácie, ktorá bola 
schválená dotknutými orgánmi. Realizácia stavby bola ukončená dňa 5. 11. 2021. Na stavbu 
Parkovisko na ul. ČSA bolo vydané stavebné povolenie, čiže po ukončení stavby je potrebné 
požiadať o kolaudáciu. Po ukončení kolaudačného procesu je možné prehodnotiť situáciu a 
navrhnúť úpravu resp. druhú etapu výstavby, na ktorú sa spracuje projektová dokumentácia a 
prejde schvaľovacím procesom dotknutými orgánmi. 
 
2) Interpeláciou reagovala na projekt týkajúci sa Základnej školy ČSA  na zateplenie strechy,     
ktorý bol stiahnutý  z programu rokovania z dôvodu vysokej hodnoty a potreby dofinancovania 
projektu. Strecha je však vo veľmi zlom stave. Apelovala, aby mesto našlo finančné prostriedky na 
riešenie jej rekonštrukcie. 
Riešenie: Ing. Monika Al Aliová, investičný odbor 
Mesto Moldava nad Bodvou sa nevyhovujúcim stavom strešnej konštrukcie nad Jedálňou pri ZŠ 
ČSA zaoberá, v mesiaci august 2021 boli na objekte prevedené primárne stavebné práce, ktorých 
účelom je dočasná sanácia, zabraňujúca zatekaniu v období dažďov. V súčasnosti sa naďalej riešia 
možnosti financovania celkovej opravy strechy objektu. 
 
 
Ing. Roland Cingeľ: 
1) Keďže v tomto období vzniká záhradný odpad, obracajú sa na neho občania a urgujú termíny 
odvozu tohto odpadu.  
Riešenie:  Ing. Oliver Kovács, vedúci oddelenia odpadového hospodárstva  
V období od  1. 11. 2021 do 30. 11. 2021 sa bude ako každý rok v meste Moldava nad Bodvou 
vykonávať zber biologicky rozložiteľných odpadov zo záhrad.  Na tento účel sa nebudú  tohto roku 
používať veľkokapacitné kontajnery. Konáre, kríky a iný zelený odpad  je potrebné zhromaždiť  na 
viditeľné miesto pred rodinný dom. Následne pracovníci Správy zelene zabezpečia jeho odvoz 
podľa  nasledovného harmonogramu: 
Odvoz sa uskutoční v dňoch 2. 11. 2021, 8. 11. 2021, 15. 11. 2021, 22. 11. 2021, 29. 11. 2021 z 
územia celého mesta.  
Odvážať sa bude len biologicky rozložiteľný odpad. Iné druhy odpadov z upratovania ako aj 
biologicky rozložiteľný odpad v inom termíne ako je uvedený je možné odviezť na Správu zelene 
na ulici Hlavnej  č. 127 na zberový dvor Správy zelene. 
 
Ing .Vojtech Bodnár:    
1) Ukončil sa odvod dažďovej vody smerom na Mokrance. Bohužiaľ kanál za areálom neziskovej 
organizácie Voda a Život je veľmi zanesený a jesenné dažde tadiaľ nepretečú. Odporúča vyčistenie 
kanála (doložená fotodokumentácia). 
Riešenie: Ing. Martina Krajňáková, investičný odbor  
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Vyčistenie kanála – rigolu realizované dňa 22. 10. 2021 Správou mestskej zelene. 
 
2) Interpeláciu predniesol na podnet občianky Budulova, aby sa zabezpečilo osadenie 3 – 4 ks    
malých smetných košov. Momentálne v Budulove sú osadené iba pri zastávke SAD a pri     
detskom ihrisku. Videl model malých smetných košov ohradených, v Budulove by to pomohlo. 
Riešenie: Ľudovít Harsányi, vedúci správy zelene  
Interpelácia realizovaná, smetné koše v počte 3 osadené. 
 
3) Navrhuje osadenie troch spomaľovačov (retardérov) 
 - smerom od Moldavy nad Bodvou pri vstupe do Budulova kamióny voziace štrk chodia veľkou 
rýchlosťou, 
- od Mokraniec do Budulova, hlavne autá firiem zabezpečujúcich zásobovanie,  
- pri Balogovcoch pred opravenou cestou od bývalého družstva.    
Riešenie: Ing. Eva Tóthová, investičný odbor 
Osadenie troch spomaľovačov na komunikáciách v Budulove je v riešení. Z úrovne mesta bola 
podaná žiadosť na Správu ciest Košického samosprávneho kraja, keďže cestná komunikácia č.3307 
je v ich správe. Ostatné dva spomaľovače sú na miestnych komunikáciách a riešené budú podaním 
žiadosti mesta na Dopravný inšpektorát.        
V diskusii sa pán poslanec Zachariaš informoval, či sa bude realizovať cesta do Drienovca, z lomu 
Drienovca cez JRD. Pán primátor odpovedal, že rokoval so zástupcami JRD, ktorí mali zistiť od 
ľudí, ktorí tam majú pozemky, či sú ochotní sa vzdať pozemkov. Firma LB Minerals bola ochotná 
cestu postaviť. Potom druhý variant bola druhá cesta, dlhá, ale KS sa vyjadrilo, že to nie sú ich 
pozemky. Primátor navrhol, aby sa osadili bezpečnostné prvky v m.č. Budulov. Zástupcovia KSK 
sa vyjadrili, že spravia cestu smerom do Budulova na Peder vo výške 100 tis. €. 
 
4) Na ulici smerom na Mokrance je rozkošatený orech, ktorý bráni vo výhľade do polovice      
cesty, je obava aby to nebolo nebezpečné pre motorové vozidlá. Odporúča realizovať orezanie 
Technickými službami.  Strom patrí majiteľovi. 
Riešenie: Ing. Oliver Kovács, vedúci oddelenia odpadového hospodárstva  
Vlastník bude vyzvaný na riešenie problému.                  
 
 
Ing. Július Grulyo: 
1) Interpeloval ohľadom problému s kanalizáciou na Budulovskej ulici. Jeden deň vytiahne     
splašky zo žumpy, na druhý deň je plná. Možno keď sa robila cesta na ul. Budulovská, či     
nedošlo k jej poškodeniu.  
Vysvetlené primátorom mesta priamo na rokovaní MsZ.  
 
2) Informoval o problémoch s neochotou či už vodičov vyťahovacej cisterny, odvozu odpadu, ak 
ich zavolá, nie sú ochotní ísť do osady, je to spôsobené aj veľkým množstvom smetia, veľkým 
neporiadkom. Informoval, že s danou situáciou je potrebne niečo robiť. 
Riešenie:  Ing. Oliver Kovács, vedúci oddelenia odpadového hospodárstva 
Odvoz zmesového komunálneho odpadu je realizovaný podľa potreby po naplnení troch 
veľkokapacitných kontajnerov (cca 1x za mesiac). Po odvoze a vyprázdnení kontajnerov sú tieto 
vrátené na stojisko v ten istý deň. Odpad nahromadený okolo kontajnerov a okolo bytoviek je 
takisto v riešení, bola vyžiadaná cenová ponuka od zvozovej spoločnosti a hľadajú sa finančné 
prostriedky na odstránenie odpadu z rómskej osady na ulici Budulovská. 
 
3) Interpeloval problém Debraďskej ulice, keď prší voda sa dostáva do domov obyvateľov. Prosí 
mesto o spoločné riešenie situácie.   
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Vysvetlené primátorom mesta priamo na rokovaní MsZ.  
 
Interpelácie – 32. zasadnutie (bod Rôzne) 
Ing. Ján Csala: 
1) Predniesol podnet na riešenie odpadu na Sídlisku, situácia je podobná aj v meste.  Súvisí to aj s 
pandémiou spôsobenou COVID-19, ľudia sú doma a je viac  vyprodukovaného odpadu. Chce 
upriamiť pozornosť vedenia mesta prijať opatrenia, ktoré by zabránili, aby kontajnery neboli 
preplnené.  
Riešenie: Ing. Oliver Kovács, vedúci oddelenia odpadového hospodárstva  
Tak ako každý rok aj toho roku budú posilnené stanovištia kontajnerovísk a doplnené o 1100 l 
kontajnery pre zmesový komunálny odpad na sídlisku pri bytovkách od 23. 12. 2021 do 7. 1. 2022. 
Po tomto termíne budú kontajnery stiahnuté spať na Zberný dvor. Skúseností z minulého obdobia 
sú také, že obyvatelia využívajú prednostne 1100 l nádoby, ktoré zostávajú otvorené na 
umiestnenie svojho odpadu a podzemné kontajnery nie sú využívané. Separovaný odpad (papier, 
kartón) je umiestňovaný vedľa podzemných kontajnerov, ktoré zostávajú prázdne. Neporiadok 
okolo kontajnerov nie je kvôli preplnenosti nádob, ale kvôli nízkemu environmentálnemu 
povedomiu niektorých občanov. 
 
2) Chcel by nejaké informácie, či sa darí riešiť situáciu s RTG na Poliklinike v Moldave, to tiež  
súvisí s COVID-19,  hlavne problém starších pacientov, ktorí potrebujú RTG vyšetrenia, 
predovšetkým pri pľúcnych ochoreniach. Pacienti musia chodiť do Šace. Primátor mesta 
informoval o možnostiach riešenia situácie s RTG na rokovaní. 
 
Zoltán Dobos: 
1) Chcel by sa obrátiť na náčelníka MsP. Vo večerných hodinách pred poštou, pred Billou, pri     
Penzióne Bodva, pri moste Banská dosť často sa stáva, že je tam hurhaj. Vieme o problémoch, ale 
teraz v meste máme na to občiansku hliadku. Je rád, že to začína fungovať. Ak by sa dalo zariadiť 
vo večerných hodinách okolo 18. 00 hod., napr. v historickom centre, aby hliadky kolovali, hlavne 
v čase vianočných sviatkov. Vidí, keď tade prechádza, že nie je tam pokoj, používajú tam 
reproduktory, je to veľmi rušivé.  
Riešenie: MsP v Moldave nad Bodvou 
V súčasnej dobe sú v činnosti MsP nápomocné aj hliadky Miestnej občianskej poriadkovej služby. 
Tieto sú vysielané do lokalít, kde je zvýšený nápad priestupkov. Ráno hliadky zabezpečujú príchod 
detí do školy a potom dozerajú na poriadok na ul. Hlavnej, ČSA a Bartalošovej. V poobedňajších a 
večerných hodinách  sú vysielaní  formou pevného stanovišťa na ul. Budulovská, kde dozerajú na 
cestu a verejný poriadok v osade, a na ul. Debraďská, kde taktiež dozerajú na verejný poriadok a 
predchádzajú krádežiam a poškodzovaniu hrobov na cintoríne až do večerných hodín.  V prípade 
narušenia verejného poriadku telefonicky informujú hliadku MsP, ktorá ide udalosť preveriť. 
Ostatný nápad a kontroly v rámci mesta vykonávajú hliadky MsP. V súčasnej dobe, teda počas 
prijatých pandemických opatrení sa zameriavajú na lokality, kde dochádza k zhromažďovaniu, 
hlavne mládeže a  na mieste zjednávajú nápravu.  Na základe interpelácie však bude spomenutým 
lokalitám v rámci mesta venovaná hliadkami MsP a MOPS  zvýšená pozornosť. 
 
Ing. Vojtech Bodnár: 
Na všetkých stretnutiach, ktoré sme mali poslanci minulý týždeň s vedením mesta, pán primátor 
mesta spomínal, že budú nejaké možností sa uchádzať o peniaze na projekty a preto by chcel 
upriamiť pozornosť na dve veci.  
1) Na Denný stacionár, bola úvaha, že by sme ho urobili v bývalej budove polície.  
2) Bol by rád, aby sme sa na budúci rok vrátili k riešeniu Penziónu Bodva, či ho chceme na Dom 
seniorov alebo nie, aby sa na zabezpečenie projektu využili možnosti výziev.  Osobne odporučil, 
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aby sme sa zaoberali domom seniorov, pretože tých miest v rámci Moldavy nad Bodvou je veľmi 
málo. 
Primátor mesta informoval o možnostiach mesta čerpať finančné prostriedky na projektovú 
dokumentáciu a upozornil na legislatívnu zmenu, ktorá sa týka 100% úhrady z úrovne mesta 
neverejným poskytovateľov sociálnych služieb.   
 
Ing. István Zachariaš: 
Chce sa podeliť o čerstvý zážitok. Teraz počas rokovania mestského zastupiteľstva niečo hľadal na 
webovej stránke mesta a nenašiel, možno je to jeho nešikovnosť, Rokovací poriadok mestského 
zastupiteľstva. Myslí si, že tam nie je. Bolo by dobre sa na to pozrieť. V tejto súvislosti by 
pripomenul aj to, že nie je tam fultextové vyhľadávanie na web stránke mesta, čo by tiež malo byť 
doplnené, aby stránka pracovala tak, ako má stránka pracovať. Pri tejto príležitosti pripomenul 
staronovú tému - archív web stránky mesta Moldavy, bavili sa o tom už niekoľkokrát. Aby sa 
primátor zasadil o to, aby to tam bolo. 
Riešenie: Tomáš Fülöp, mediálny odbor 
Rokovací poriadok MsZ je doplnený na webovej stránke a fultextové vyhľadávanie sa na webovej 
stránke nachádza v spodnej časti (pri vyhľadávaní je potrebné používať diakritiku). Absencia 
archívu starej webovej stránky mesta, tak ako ste boli informovaní v rámci odpovedí na prednesené 
interpelácie dňa 17. 08. 2021, je v štádiu riešenia, za akých podmienok ju bude možné využívať. O 
vyriešení prístupu k archívu starej webovej stránky mesta Vás budeme informovať z úrovne 
mestského úradu.  
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať. 
 
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu  
• berie na vedomie 
Odpovede na interpelácie poslancov prednesené na 31. a 32. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v 
Moldave nad Bodvou dňa 21. 10. 2021 a 9. 12. 2021. 
Prítomných: 10 (chýba Zupko, Nagy, Grulyo) 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Nasledovali interpelácie poslancov: 
Pán primátor v úvode informoval, že na cintoríne v Dome smútku bol reproduktor otočený zlým 
smerom, nebolo počuť obrad. Napriek tomu dal kúpiť nové ozvučenie. Pán Dobos navrhol 
namontovať reproduktory pri chóre na dve bočné steny. 
Zoltán Dobos: 
1) Interpeláciou upriamil pozornosť na dlhodobý problém parkovania na Námestí mieru. Z dôvodu     
preplneného parkoviska a parkovania áut pozdĺž chodníka, obrubníkov a mestskej zelene     
dochádza k blokovaniu a sťaženému prístupu auta na odvoz odpadu z podzemných kontajnerov.    
Smetiarske auto nemá inú možnosť prístupu, jedine cez chodník a trávnaté plochy. Poprosil    
mestskú políciu, aby častejšie monitorovali toto chaotické parkovanie a upozorňovali  vodičov. 
 
2) Poprosil vedenie mesta, aby v mene občanov mesta oslovilo vedenie Slovenskej pošty o riešenie 
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situácie ohľadom zdĺhavého vybavovania klientov, ktorí sú nútení aj hodinu čakať na vybavenie 
ich záležitostí. 
 
3) Na ulici Rožňavská  smerom od obchodného  centra TESCO k čerpacej stanici kedysi existovala 
na pravej stane tabuľa s obmedzenou rýchlosťou na 40 km/hod.. Tabuľa už tam viac nie je.  V 
mene obyvateľov mestskej časti Terasa požiadal o preverenie možnosti opätovného osadenia     
dopravného značenia 30 km/hod., z dôvodu bezpečnosti výjazdu vozidiel z Terasy na ulicu     
Rožňavskú. 
 
Pán primátor v súvislosti s parkovaním odpovedal, že je pripravená projektová dokumentácia na 
parkovanie na Námestí mieru. Pošta je dlhodobý problém, vyzveme ich, aby obsluha išla 
rýchlejšie. Na dopravné označenie 30 km/hod. bolo odmietavé stanovisko z dôvodu, že je to cesta 
KSK a menili sa rýchlosti v obci na 50 km/h, kde v tom čase to bolo dostačujúce. Prechod pre 
chodcov tiež rieši predpis, kde vozidlá musia znížiť rýchlosť na 20 km/hod. aj bez dopravného 
značenia s obmedzenou rýchlosťou. Znovu preveríme stav. Riešime aj druhú cestu, pripravujeme 
tri varianty cesty na kopec, projekt má byť hotový do konca roka.  
 
Pán Ing. Vojtech Bodnár: 
1) Požiadal o pokračovanie čistenia rigolu v Budulove. 
2) Žiadal osadiť 1 ks malého smetiaka pred druhým obchodom. 
3) Požiadal o pokračovanie jednaní ohľadom prepravy štrku cez Budulov (Peder, Mokrance),     
ktoré bolo 28. 09. 2021. Pán primátor odpovedal, že vo veci obchvatu budú rokovať, preverí u pána 
starostu v akom stave je stavebné povolenie. 
4) Požiadal o vyriešenie dostupnosti ulice (Király, Csizmár, Zsarnai, ..) cez systém GPS, nakoľko      
záchranné zložky sú stále smerované cez uzavretú ulicu pri Spišákovi Jánovi. Je  možné podať 
sťažnosť vo veci GPS na nesprávnu navigáciu, avšak blo by vhodnejšie, ak by bola mestu doručená 
sťažnosť, ktorá sa postúpi. Pán Bodnár odpovedal, že by vedel doručiť sťažnosť od obyvateľov, 
keď sa záchranné služby nevedeli dostať k domu kvôli navigácii.   
5) Požiadal o vypracovanie projektu cesty ku Bodve od bývalej administratívnej budovy JRD. Pán 
primátor odpovedal, že na budúci rok v apríli budeme vedieť aké budú výzvy. Nevieme, či budú 
nejaké výzvy na cesty. Majú byť výzvy pre najmenej rozvinuté okresy.  
6) Požiadal o možnosť výmeny spätného  zrkadla na križovatke smerom od bývalého družstva. Pán 
primátor odpovedal, že pani Ing. Tóthová bude prechádzať mesto čo sa týka dopravného značenia 
z dôvodu nových noriem podľa vyhlášky. Ešte tento rok sa dokúpia značky a bude sa to komplexne 
riešiť.  
7) Požiadal vedenie mesta, aby v roku 2022 zabezpečilo vypracovanie projektu na cintorín v 
Budulove, ktorý bude zahŕňať: 
    - prístupový chodník, 
    - urnový systém, 
    - osvetlenie – aspoň dva osvetľovacie telesá, 
    - nastaviť umiestňovanie nových hrobových miest,  t. č. veľmi chaotické, 
    - riešiť vodu na polievanie, napr. 1 000 l nádobou na vodu, 
    - presunúť dva kusy 1 100 l kontajnerov od KD na cintorín. 
Pán primátor odpovedal, že na cintoríne je tma, treba osvetlenie aj chodník. Na separovanie 
odpadu boli požiadavky od obyvateľov, ale 1100 litrové kontajnery sú nehospodárne, zvoz je 
drahší. Prehodnotíme efektívnosť, nájdeme jednoduchšie riešenie. Teraz sa budú plánovať hrobové 
miesta v Budulove.  
Pán Ing. István Zachariaš:  
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1) Navrhuje sa pozrieť, keď sa ide od budovy Inkubátora  smerom k Námestiu mieru pri     predajni 
Komjatiových, tam chýba dopravná  značka, ktorá rieši prednosť v jazde alebo dopravná značka 
zastavenia. Navrhuje to preveriť.     
 
2) Pýtal sa na riešenie podnetu, ktorý dával na zasadnutí mestskej rady ohľadne riešenia      
komína. Čí sa s tým niečo udialo, lebo vraj čím ďalej, tým je to nebezpečnejšie. 
 
3) Na tom prechode od Hlavnej ulice na základnú školu v tej uličke, pýtal sa, aký je režim  týkajúci 
sa detských ihrísk v meste. Podľa jeho informácií, teraz na Námestí mieru aj na Severnej sú     
detské ihriská zavreté, nevie z akého dôvodu sú zavreté. 
 
Podelil sa o skúsenosť, ktorú uviedol pán Bodnár s GPS. Pred asi 10 rokmi bolo GPS také, že 
systém naviedol z vtedajšej hlavnej cesty 50 rovno na Hviezdoslavovu ulicu, takže by auto malo 
skočiť z mosta na Hviezdoslavovu ulicu. Snažil sa to riešiť, zodpovedná spoločnosť úplne odmietla 
akúkoľvek spoluprácu s odôvodnením, že je to ich záležitosť a nech sa do toho nemieša. 
 
Pán primátor odpovedal, že systém GPS ide mimo nás, avšak mali by zaznamenať prekážky. 
Značka pri predajni je v poriadku. Detské ihriská sú v režime núdzového stavu, mali by byť 
zatvorené. Zatvorené sú iba ohradené ihriská, ostatné sme nepáskovali. Dezinfikujeme ich 
a staráme sa o nich. Komín sa hneď riešil, dohľadáva sa majiteľ komína, išlo to na stavebný úrad. 
Ak bude niečo hroziť, pristúpime k inému riešeniu.  
 
Pán Mgr. Norbert Pecze: 
1) Mal interpeláciu na pána náčelníka, že pri TEHU smerom na nám. Ľ. Štúra nie je chodník pre 
chodcov, resp. prechod pre chodcov a je to frekventovaný úsek.  
Pán náčelník odpovedal, že je to v kompetencii Mestského úradu a dopravného inšpektorátu.  
 
Neboli ďalšie interpelácie.  
 
 
Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal pán primátor. Predkladaný materiál obsahuje 
informácie o realizácii uznesení z 31. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou 
a uznesení z predchádzajúcich zasadnutí, ktoré evidenčne sú v realizácii. Doteraz na 31. 
zasadnutiach mestského zastupiteľstva bolo prijatých 480 uznesení, z nich evidenčne v stave 
realizácie je 60 uznesení. O tento údaj primátor doplnil aj predložený materiál, nakoľko v termíne 
expedovania materiálov sa finalizoval štatistický výstup týkajúci sa splnených uznesení a 
zostávajúcich v realizácii. 
 
Ostatný krát sa  mestské zastupiteľstvo kontrolou plnenia uznesení zaoberalo na 31. zasadnutí, 
kedy uznesením č. 452/2021 zobralo na vedomie Správu mestského úradu o kontrole plnenia 
uznesení z 28., 29. a 30. zasadnutia  Mestského zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou. Uznesenia 
prijaté na 32. zasadnutí dňa 9. 12. 2021  nie sú zahrnuté v predloženej správe.  
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí mestskej rady dňa 13. 12. 2021 a odporučila 
mestskému zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať. 
Návrh na uznesenie 
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Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálov  
• berie na vedomie   
Správu mestského úradu o kontrole plnenia uznesení z  31. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 
Moldave nad Bodvou. 
Prítomných: 9 (chýba Zupko, Nagy, Grulyo, Csala) 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 4 Správa primátora mesta a mestského úradu 
 
Správu primátora mesta a mestského úradu predniesol primátor, je súčasťou zápisnice a je 
zverejnená na webovej stránke mesta.  
 
Správa primátora a mestského úradu od 22. októbra 2021 do 13.12.2021, predložená na 33. 
zasadnutie MZ: 
 
Koncom októbra som sa na pozvanie prednostky Okresného úradu Košice – okolie JUDr. Zuzany 
Vozár Kakaščíkovej zúčastnil pracovného stretnutia so štátnym tajomníkom Ministerstva 
investícií, regionálneho rozvoja a informatizácia pánom Dušanom Veličom a riaditeľom 
Environmentálneho fondu s pánom Ľubomírom Vačokom. Stretnutie sa uskutočnilo na základe 
iniciatívy prednostov okresných úradov v Obci Dargov.  
 
Začiatkom novembra som sa zúčastnil online zasadnutia prezídia ÚMS a republikovej rady ÚMS, 
na ktorých sme prerokovali informácie k Plánu obnovy a odolnosti a novému Programovému 
obdobiu 2021-2027 a aktuálne legislatívne návrhy s dopadom na samosprávy. Taktiež sa zúčastnil 
pracovného stretnutia Združenia miest a obcí údolia Bodvy v Mokranciach vo veci obstarania 
energií.  
 
Koncom novembra sa konalo online rokovanie Republikovej rady ÚMS. Témou rokovania boli 
aktuálna epidemiologická situácia a platné opatrenia, daňová revolúcia a stanovisko ÚMS.  
 
Na úseku kancelárie primátora: 
V období od 22. októbra som prerokoval záležitosti mesta s organizáciami a obyvateľmi mesta 
Moldava nad Bodvou v celkovom počte: 12-krát. V tomto období som 2 x zvolal zasadnutie 
Mestskej rady a 2 x zasadnutie Mestského zastupiteľstva.  
 
Na úseku mestského úradu: 
Mestský úrad postupne realizoval plnenie prijatých uznesení mestským zastupiteľstvom a pripravil 
poklady k jednotlivým zasadnutiam mestskej rady, komisiám MsZ a k zasadnutiu mestského 
zastupiteľstva.  
V rámci mestského úradu sa venovala pozornosť príprave verejných obstarávaní – bolo pripravené 
a spustené verejné obstarávanie na rekonštrukciu kina, na kontrole je ešte stále VO na 
rekonštrukciu bývalej STS. Bolo ukončené verejné obstarávanie na dodávku plynu a mesto 
pripravilo podklady k verejnému obstarávaniu na dodávku elektriny. VO prebehlo, nikto sa do 
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súťaže neprihlásil. Dodávateľ elektriny bude vybraný priamym zadaním. Predpokladaná cena - 150 
Eur/MW. V súčasnosti je v procese VO na zabezpečenie kybernetickej bezpečnosti. 
V rámci realizovaných investícií je odovzdaná stavba na prestupné bývanie – pokračuje priebežne 
podľa harmonogramu, boli zrealizované práce pri výstavbe atletickej dráhy a práce prebiehajú aj 
pri výstavbe multifunkčnej haly.  
V rámci realizácie projektov sa rozbehli aktivity v rámci nórskych fondov – zamestnaná riaditeľka 
p. Mgr. Sylvia Strámová a dve zamestnankyne. Pred odovzdaním je stavba na rekonštrukciu F-
klubu a učebne. Po podpise je projekt NRO na zhotovenie infotabúľ. Boli zaslané projekty na 
Modernizáciu kultúrneho domu, na rekonštrukciu oplotenia MŠ na ulici Severná. V rámci 
ekonomického oddelenia sa dokončila konsolidovaná účtová závierka, prebehlo jej overenie 
audítorom a bol predložený rozpočet na rok 2022, s výhľadom na roky 2023 a 2024. V rámci 
správy zelene sa začali výruby a orezy stromov po schválení Odborom životného prostredia 
a zrealizovala sa vianočná výzdoba. V rámci odpadového hospodárstva od 1.11.2021 za začalo 
váženie odpadu a začala sa príprava VO na zvoz komunálneho odpadu. V rámci každodennej 
činnosti sa zabezpečovali protipandemické opatrenia v zmysle vyhlášok RÚVZ.  
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou  
• berie na vedomie 
Správu primátora mesta a Mestského úradu Moldava nad Bodvou. 
 
Prítomných: 10 (chýba Zupko, Nagy, Grulyo) 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 1 (Cingeľ)  
Nehlasovali: 0 
 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Bod č. 5 Žiadosť hlavného kontrolóra mesta o schválenie súhlasu na výkon činností podľa § 
18 ods. 1 zákona o obecnom zriadení   
 
 
Pán primátor požiadal hlavného kontrolóra mesta, aby uviedol materiál. Materiál je súčasťou 
zápisnice a je zverejnený na webovej stránke.  
Mestská rada žiadosť hlavného kontrolóra mesta prerokovala na 40. zasadnutí mestskej rady dňa 
13. 12. 2021 a odporučila mestskému zastupiteľstvu žiadosť prerokovať a udeliť súhlas. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu  
• udeľuje  
súhlas hlavnému kontrolórovi mesta Moldava nad Bodvou Mgr. PhDr. Rastislavovi Královi, PhD., 
s výkonom funkcie hlavného kontrolóra mesta Moldava nad Bodvou na vykonávanie  inej 
zárobkovej činnosti, alebo podnikanie, prípadne aby mohol byť členom riadiacich, kontrolných 
alebo dozorných orgánov právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť. 
 
Prítomných: 10 (chýba Zupko, Krušinský, Grulyo) 
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Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0   
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
 
Bod č. 6 Správa o plnení úloh Mestskej polície Moldava nad Bodvou, stav na úseku                
verejného poriadku, priestupkov a kriminality za obdobie október a november 2021 
 
Pán primátor odovzdal slovo p. Gamráthovi, náčelníkovi Mestskej polície v Moldave nad Bodvou. 
Pán náčelník uviedol správu. Správa je súčasťou zápisnice a je zverejnená na webstránke mesta. 
Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii sa pán poslanec Mgr. Pecze informoval ohľadom ZŠ, keď 
chodia rómske deti na multifunkčné ihrisko bez zmluvy s danou školou a ničia majetok. Poslanci 
odsúhlasili 5000 € na oplotenie, pýtal sa, či sa to riešilo a ako. Akonáhle odíde MsP zo školy, o pol 
hodinu sa vrátia. Pýtal sa, či sa rieši nájdenie vinníka, je lockdown, je tam zákaz používania ihriska 
a doteraz sa to nezmenilo. Pán náčelník odpovedal, že MsP vykonáva kontrolu, avšak nie sú tam 
24 hod. denne. Pokiaľ je to nahlásené a zastihnú páchateľov, prípad sa rieši, riadne dokumentuje, 
ale ak tam nie je nikto a nie je ani svedok, nevieme preukázať, že tam boli. Vzhľadom k tomu, že 
bolo prijatých viacero opatrení od riaditeľky, tak hliadky chodia častejšie a pokiaľ zastihnú 
páchateľov, prípad je riešený Primátor sa pýtal, kto má v správe toto ihrisko. Navrhovali sme 
večerné osvetlenie, uzamykateľnosť, kamerový záznam. Na úpravu sme dávali 5000 eur, budeme 
sa dožadovať, aby sa majetok chránil a pomohli riešiť priestupky. Lenže tam sa nestalo nič, stále sa 
tlačí na MsP, je to nezvládnuteľné, aby stále strážili ihriská. V byte niekedy býval príslušník MsP, 
ten dohľad tam nie je. Všetko je preorientované na učebne. Je problém, že sa neorientovali na 
ochranu majetku. Treba tam záznamovú kameru na identifikovanie priestupku, ktorú zakúpi 
správca. Požiadal o zhovievavosť a vyzvať správcu, aby dôsledne chránil majetok. Pán poslanec 
Pecze informoval, že chcel vedieť len postup MsP, ale ak p. riaditeľka zavolá, že sú tam ľudia, 
ktorí nemajú zmluvu, chce len chrániť majetok a je to začarovaný kruh a chce len nájsť vinníka. 
Pán primátor odpovedal, že vidí počas víkendov, že cez diery preliezajú deti plot. Rómska komisia 
nezasadla rok, možno dva, požiadal, aby aj oni navrhli riešenie, pokiaľ sa jedná len o rómske deti. 
Odporúča riaditeľovi školy, aby vonkajší priestor monitorovali kamerami, aby vedeli priestupcov 
chytiť a identifikovať. Je tam správca a školník, dá sa to riešiť internou smernicou v rámci GDPR, 
náklad je minimálny. Bolo by to dobré, ak by sa to monitorovalo, buduje sa nová atletická dráha. 
Pán Pecze požiadal, aby platilo rovnaké pravidlo a platil každý. Pán Pecze mal ďalšiu informáciu, 
že na ul. Vodnej sa stal vandalizmus, bolo prevrátených 10 kontajnerov. Pýtal sa náčelníka, či 
o tom vie. Primátor odpovedal, že tieto javy sú časté, je núdzový stav, príplatky sa dostávajú do 
rúk jednotlivým skupinám, uvoľňujú sa po Vianociach opatrenia. Požiadal obyvateľov, aby dávali 
pozor na osobné veci pri nákupe. Občianske hliadky budú fungovať do konca roka, po uzavretí 
škôl sa budú venovať obchodným prevádzkam. Včera nám odsúhlasili projekt na MOPS a budú 
preplatené náklady.  
Návrh na uznesenie  
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou  
• berie na vedomie 
Správu o plnení úloh  Mestskej polície v Moldave nad Bodvou, stav na úseku verejného poriadku, 
priestupkov a kriminality za obdobie október a november 2021. 
 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
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Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
 
Bod č. 7 Dodatok č. 4 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 118 o určení výšky dotácie               
na prevádzku a mzdy  na žiaka škôl a školských zariadení na území mesta 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podala pani prednostka. Aktualizovaný materiál k tomuto 
bodu bol poslancom doručený v piatok 10. 12. 2021 vrátane vyhodnotenia uplatnenej pripomienky 
Odborom školstva Mestského úradu. Pripomienka bola uplatnená k zverejnenému návrhu dodatku 
dňa 30. 11. 2021 v zákonom stanovenej lehote s súlade s § 6 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 
Vyhodnotenie pripomienky bolo realizované navrhovateľom a komisiou školstva dňa 8. 12. 2021.  
Pripomienka bola uplatnená s návrhom aktualizácie dodatku na základe toho, že dňa 25. 11. 2021 
bola v NR SR schválená Novela zákona č. 596/2003 Z. z. o  štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov,  podľa ktorej 
sa od 1. 01. 2022 finančné prostriedky na mzdy a prevádzku na dieťa/žiaka poskytujú súkromným 
a cirkevným MŠ, ZUŠ a školským zariadeniam na základe zmluvy (§6 ods.12 písmeno b) a obec 
určí všeobecne záväzným nariadením podrobnosti financovania len pre školy a školské zariadenia 
vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti (§6 ods.12 písmeno c). Z tohto dôvodu bol návrh Dodatku č. 
4 VZN č. 118 upravený. Úprava súvisí s vypustením článkov, viet a slov týkajúcich sa cirkevných 
škôl a školských zariadení zo súčasne platného VZN č.  118 a jeho prílohy. Výška dotácie na 
dieťa/žiaka je schvaľovaná mestským zastupiteľstvom prostredníctvom schváleného rozpočtu 
mesta a konkrétnym určením vo VZN platnom na každý kalendárny rok. Konkrétna výška 
pridelenej sumy je súčinom výšky dotácie na jedno dieťa/žiaka a príslušného počtu detí/žiakov v 
škole/školskom zariadení, pričom sa vychádza zo zberu údajov k 15. septembru predchádzajúceho 
kalendárneho roku, ktorý je rozhodný pre pridelenie dotácií na mzdy a prevádzku  v aktuálnom 
roku. 
Mestská rada Návrh Dodatku č. 4 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 118 prerokovala na  
40. zasadnutí mestskej rady dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému zastupiteľstvu materiál 
prerokovať a schváliť podľa aktualizovaného predloženého návrhu. 
 
Komisia finančná predložený materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. Komisia pre školstvo 
predložený materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálov 
 • schvaľuje 
Dodatok č. 4 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Moldava nad Bodvou č. 118 o určení výšky 
dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a školských zariadení na území mesta podľa 
predloženého návrhu. 
    
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
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Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č.  8 Dodatok č. 3 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 113 o určení výšky                
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov  v školách a školských zariadeniach 
 
Vysvetlenie k predloženému  materiálu podala pani prednostka. Mesto Moldava nad Bodvou ako 
zriaďovateľ škôl a školských zariadení v súlade s ustanoveniami školského zákona na základe 
VZN č. 113 určuje o. i. výšku:  
-  príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni a vo výdajnej školskej jedálni 
-  príspevku na úhradu režijných nákladov v školskej jedálni a vo výdajnej školskej jedálni 
Vzhľadom na skutočnosť, že cenové relácie potravinových komodít, z ktorých sa strava                
v zariadeniach školského stravovania pripravuje, sa aktuálne menia a zaznamenávame podstatné 
zvýšenie ich ceny, je nevyhnutné výšku príspevku na stravovanie stanoviť  vo vyššom, v II. 
finančnom pásme. Rozpätie finančných pásiem je I. – III. Aktuálne sa vychádza z I. finančného 
pásma. Pri stanovení finančného pásma na nákup potravín na jedno jedlo sa určuje jednotné 
finančné pásmo pre stravníkov všetkých vekových kategórií vrátane dospelých stravníkov 
(zamestnanci a iné fyzické osoby) okrem stravníkov s diétnym stravovaním a žiakov športových 
škôl. Na základe tejto skutočnosti má zriaďovateľ povinnosť všeobecne záväzným nariadením 
stanoviť výšku príspevku za stravovanie v školskej jedálni. Vedúce školských jedální v 
zriaďovateľskej pôsobnosti mesta aktuálne prehodnotili náklady na výrobu jedál a nápojov pri 
dodržiavaní materiálno - spotrebných noriem so záverom, že výška príspevku za stravovanie je 
nepostačujúca. Na základe uvedeného navrhujeme novelizovať VZN č. 113  Dodatkom č.3 a to 
zmenou prílohy č.1 - Tabuľka E Zariadenie školského stravovania. Uvedený návrh je odôvodnený 
prehodnotením súčasného stavu a najmä tým, že účelom príspevkov je pokryť náklady na riadne 
poskytnutú stravu v školskej jedálni. Finančný dopad na rodičov – pre deti materských škôl a 
žiakov a študentov škôl – 0,07 centov na deň za 20 dní – 1,4 Eura. Dospelí stravníci – 0,10 centov 
na deň – za 20 dní 2,0 Eura.  Návrh Dodatku č. 3 bol zverejnený na pripomienkovanie dňa 30. 11. 
2021. 
Mestská rada Návrh Dodatku č. 3  VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 113  prerokovala na 40. 
zasadnutí mestskej rady dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému zastupiteľstvu materiál 
prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu, ktorý tvorí prílohu k tomuto uzneseniu. 
 
Komisia finančná predložený materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. Komisia pre školstvo 
predložený materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje  
Dodatok č. 3 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Moldava nad Bodvou č. 113 o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zmysle 
predloženého návrhu, ktorý tvorí prílohu k tomuto uzneseniu. 
 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
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Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 9 Dodatok č. 3 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 108 o sociálnych službách v 
Moldave nad Bodvou 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal pán primátor, pani prednostka doplnila. Dnes na 
rokovací stôl bola poslancom doručená aktualizovaná dôvodová správa k návrhu Dodatku č. 3 
VZN č. 108, ide o administratívnu úpravu Návrhu cenníka úhrad za sociálne služby v Zariadení pre 
seniorov – Domove Sv. Alžbety v  Moldave nad Bodvou od 01.01.2022, pri ktorom v tabuľkovom 
prehľade pre porovnanie je uvedená len pôvodná a navrhovaná výška úhrady /deň. 
Predloženým návrhom Dodatku č. 3 sa navrhuje zmena VZN:  
1)  v Prílohe č. 1 v Cenníku návrh úhrad za sociálne služby v Zariadení pre seniorov –  
                            Domove Sv. Alžbety v  Moldave nad Bodvou od 01. 01. 2022 prijímateľmi 
                            sociálnych služieb sa navrhuje zvýšiť z doterajšej výšky 1,00 eur  na sumu 
                              1,35 eur - za Upratovanie, pranie, žehlenie, údržba bielizne a šatstva.  
2) v Prílohe č. 2 v Cenníku návrh úhrad za ostatné sociálne služby mesta Moldava nad  
                            Bodvou  od 01. 01. 2022 naopak sa navrhuje zníženie sumy za  
                            opatrovateľskú službu za hodinu z pôvodnej ceny 1,00 eur na sumu 0,50 eur. 
 
Návrh na zmenu predkladá Zariadenie pre seniorov. Jeho rozpočet pozostáva z úhrad prijímateľov 
sociálnych služieb a finančného príspevku z rozpočtu MPSVaR. 
Rozpočet ZPS na rok 2022 bude výrazne ovplyvnený: 
a)  reálnym zvýšením cien energií, potravín, tovarov a služieb 
b) znížením príjmov z úhrad za poskytované sociálne služby hradenými prijímateľmi  
    sociálnych služieb z dôvodu zníženia kapacity lôžok – predpoklad v porovnaní s rokom 2021  
    cca o 4.800,00 € 
c) znížením výšky finančného príspevku MPSVaR na poskytované sociálne služby z dôvodu 
    zníženia  kapacity lôžok v zariadení – predpoklad vychádzajúci s výšky príspevku určenej  
    pre rok 2022 o 7. 848,00 €. 
 
Návrh na zníženie ceny opatrovateľskej služby je realizované za základe zapojenia sa mesta do 
výzvy MPSVaR SR, ktorá je zameraná na podporu zvyšovania úrovne poskytovania 
opatrovateľskej služby v rámci celého Slovenska. MPSVaR podmienky poskytnutia príspevku 
overilo a rozhodlo o poskytnutí NFP z EŠIF tak, že vydalo rozhodnutie o schválení žiadosti a 
predložilo žiadosť o poskytnutie NFP na schválenie Európskej komisii o príspevku z EŠIF.  
Celková dĺžka realizácie aktivít projektu je 24 mesiacov. Začiatok realizácie aktivít projektu je 
12/2021 a koniec realizácie aktivít projektu je 11/2023. 
 
Výška nenávratného finančného príspevku pre Mesto Moldava nad Bodvou predstavuje sumu 97. 
920,00 € na pokrytie celkových oprávnených výdavkov na realizáciu aktivít Projektu. 
Oprávnenými výdavkami je príspevok na pracovné miesto, ktorého predmetom je poskytovanie 
opatrovateľskej služby podľa zákona č. 448/20085 Z. z. kvalifikovanou opatrovateľkou v 
pracovnom pomere na ustanovený týždenný pracovný čas alebo pracovnom pomere na kratší 
pracovný čas (v alikvotnej výške) v zmysle Zákonníka práce.  
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V súčasnej dobe poskytuje mesto Moldava nad Bodvou opatrovateľskú službu pre  siedmych 
klientov prostredníctvom 6 odborných zamestnancov - opatrovateľov. Výška úhrady za sociálnu  
službu je 1,00 € na 1 hodinu opatrovateľskej služby. Celkové výdavky na opatrovateľskú služby 
hradené plne z rozpočtu mesta boli v roku 2020 vo výške 55.984,84 €. Celkové príjmy z úhrad za 
opatrovateľskú službu boli v roku 2020 vo výške 5.727,00 €. 
 
Na základe priznaného NFP  dôjde v čase trvania projektu k zníženiu celkových výdavkov na 
opatrovateľskú službu uhrádzaných z rozpočtu mesta, z toho dôvodu mesto Moldava nad Bodvou 
navrhuje  zníženie úhrady za poskytovanú sociálnu službu – opatrovateľskú službu  z 1,00 € na 
0,50 €/1 hodina opatrovateľskej služby.  
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
Komisia finančná predložený materiál prerokovala, mala 1 pripomienku, ktorá bola upravená 
a odporučila MZ schváliť. Komisia pre školstvo predložený materiál prerokovala a odporučila MZ 
schváliť. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou  
• schvaľuje   
Dodatok č. 3 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Moldava nad Bodvou č. 108 o sociálnych 
službách  v Moldave nad Bodvou podľa predloženého návrhu. 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
 
Bod č. 10 Dodatok č. 3 VZN Mesta Moldava nad Bodvou č. 98 o poskytnutí príspevku                
na stravovanie pre dôchodcov v Moldave nad Bodvou 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podala prednostka úradu. Mesto Moldava nad Bodvou 
navrhuje zmenu druhej časti VZN č. 98 článku č. 1 bod č. 2 v cene jedla na sumu 2,70 € od 01. 01. 
2022. Suma stravnej jednotky je zložená zo sumy na nákup potravín na jedno jedlo podľa 
dokumentu  Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR s názvom Finančné pásma na nákup 
potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov s účinného od 01. 09. 2019  a 
režijných nákladov spojených s prípravou jedla. V súčasnej dobe sú stravníci – dôchodcovia 
zaradení do I. finančného pásma pre stredné školy, v ktorom je suma na nákup potravín na obedy 
vo výške 1,26 €. Výška režijných nákladov spojených s prípravou jedla je vo výške 1,34 €. 
Vzhľadom na skutočnosť, že cenové relácie potravinových komodít, z ktorých sa strava                
v zariadeniach školského stravovania pripravuje, sa aktuálne menia a zaznamenávame podstatné 
zvýšenie ich ceny, je nevyhnutné výšku príspevku na stravovanie stanoviť  vo vyššom, v II. 
Finančného  pásma. Pri stanovení finančného pásma na nákup potravín na jedno jedlo sa určuje 
jednotné finančné pásmo pre stravníkov všetkých vekových kategórií vrátane dospelých stravníkov 
(zamestnanci a iné fyzické osoby) okrem stravníkov s diétnym stravovaním a žiakov športových 
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škôl. Z uvedeného dôvodu navrhujeme  stravníkov - dôchodcov zaradiť do II. pásma pre stredné 
školy, v ktorom je suma na nákup potravín na obedy vo výške 1,33 €. Zároveň z dôvodu 
zvyšujúcich sa  opatrení proti COVID-19 došlo aj k zvýšeniu režijných nákladov  na sumu 1,37 € a 
preto   je potrebné navýšiť stravnú jednotku zo sumy 2,60 €.na sumu 2,70 €. Mesto Moldava nad 
Bodvou navrhuje úpravu druhej časti čl. I ods. 3  príspevok Mesta Moldava nad Bodvou za  
poskytnutie jedla -obeda pre stravníkov - dôchodcov nasledovne:  
Výška dôchodku Úhrada občana z celkovej ceny stravného lístka Príspevok Mesta 
do 250 € 1,60 1,10 € 
viac ako 250 € do 350 € 2,00 0,70 € 
viac ako 350 € do 400 € 2,20 0,50 € 
viac ako 400 € 2,70 0 € 
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
 
Komisia finančná predložený materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. Komisia pre školstvo 
predložený materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu  
• schvaľuje  
Dodatok č. 3 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Moldava nad Bodvou č. 98 o poskytnutí 
príspevku na stravovanie dôchodcov  v Moldave nad Bodvou podľa predloženého návrhu. 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 11 Dodatok č. 1 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Moldava nad Bodvou                
č. 115 o podmienkach určovania a vyberania miestnych daní a miestneho poplatku za 
komunálne odpady 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal pán primátor. V zmysle platnej legislatívy majú 
samosprávy zo zákona povinnosť vybrať toľko finančných prostriedkov, aby pokryli náklady na 
zber a odvoz odpadov. V skutočnosti však mesto Moldava nad Bodvou tieto služby dotuje. Túto 
skutočnosť mestu vytkla aj kontrola Najvyššieho kontrolného úradu SR v roku 2018. Aj keď sa 
miera triedenia obyvateľov postupne zvyšuje, navyšuje sa aj množstvo komunálneho odpadu v 
meste, okrem iného nepriaznivo ovplyvnenou aj epidemiologickou situáciou (home office). Z tohto 
dôvodu mesto navrhuje zvýšiť poplatky za zber a zvoz odpadov. Nárast na 1 obyvateľa predstavuje 
2,00 Eur za rok.  
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
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Komisia finančná predložený materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. Komisia pre UP a 
ŽP predložený materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu  
• schvaľuje  
Dodatok č. 1 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Moldava nad Bodvou č. 115 o podmienkach 
určovania a vyberania miestnych daní a miestneho poplatku za komunálne odpady podľa 
predloženého návrhu. 
 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 12 Návrh na schválenie Konsolidovanej výročnej správy mesta Moldava nad Bodvou 
za rok 2020 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal pán primátor. V súlade s § 22 zákona č. 431/2002 Z. 
z. o účtovníctve, v znení neskorších zmien a doplnkov je mesto povinné zostaviť konsolidovanú 
účtovnú závierku a konsolidovanú výročnú správu ako materská účtovná jednotka. V súlade s 
týmto zákonom sme spojili výročnú správu mesta a konsolidovanú výročnú správu do jednej 
výročnej správy. Z tohto dôvodu táto správa obsahuje aj údaje dosiahnuté za rok 2020 za mesto 
Moldava nad Bodvou a tiež údaje dosiahnuté za rok 2019 za konsolidovaný celkom mesta 
Moldava nad Bodvou. Do konsolidovaného celku mesta Moldava nad Bodvou  v roku 2020 patrilo 
sedem rozpočtových organizácií, dve príspevkové organizácie a dve obchodné spoločnosti, ktoré 
sú založené mestom s účasťou na majetku 100%. Konsolidovaná účtovná závierka vypovedá o 
majetku a záväzkoch, nákladoch a výnosoch konsolidovaného celku.  
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
Komisia finančná materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť.  
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nepripojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje: 
Výročnú správu mesta Moldava nad Bodvou za rok 2020 v konsolidovanom znení.  
 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
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Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 13 Návrh rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou na rok 2022 a roky 2023-2024 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal pán primátor, podrobnejšie uviedla pani prednostka. 
Aktualizovaný návrh Rozpočtu mesta bol poslancom predložený na pracovnom rokovaní dňa 14. 
12. 2021 vrátane tabuľkových prehľadov príjmovej a výdavkovej časti. Rozpočet mesta Moldava 
nad Bodvou na rok 2022 je navrhnutý ako prebytkový v celkovej výške 86 143 Eur. Bežný 
rozpočet je navrhnutý ako prebytkový vo výške 264 920 Eur, kapitálový rozpočet je navrhnutý ako 
schodkový vo výške 1 544 110 Eur a rozpočet finančných operácií je navrhnutý ako prebytkový vo 
výške 1 365 333 Eur. Schodok kapitálového rozpočtu je pokrytý prebytkom bežného rozpočtu a 
finančných operácií. Návrh rozpočtu je zostavený ako programový, t. j. zdôrazňujúci vzťah medzi 
rozpočtovými výdavkami a očakávanými výstupmi a výsledkami realizovaných rozpočtovaných 
programov a aktivít. Súčasťou rozpočtu je aj rozpočet mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-
2024, t. j. viacročný rozpočet, ktorý nie je v zmysle § 9 ods. 3 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov záväzný a bude zobraný na vedomie. V aktuálne predloženom návrhu 
rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou na rok 2022 sú premietnuté zmeny oproti vyvesenému 
návrhu rozpočtu na rok 2022 z novembra 2021:  
- na základe odporúčania hlavného kontrolóra sa mení výnos dane z príjmov fyzických osôb 
poukázaný územnej samospráve zo sumy 5 069 533 Eur na sumu 5 131 368 Eur na základe 
(navýšenie o 61 835 Eur) na základe zverejneného prognózovaného podielu Ministerstvom financií 
SR 
- navýšenie príspevku pre Mestský športový klub Moldava nad Bodvou na 65 000 Eur na 
vykrytie finančných aktivít na podporu talentovanej mládeže (navýšenie o 5 000 Eur) ktorý má 
dopad na program šport  
- oprava chyby na základe stanoviska hlavného kontrolóra na položke 623 – Poistné do 
ostatných poisťovní pri funkčnej klasifikácii Sociálna pomoc občanom v hmotnej núdzi a sociálnej 
núdzi, v programe Sociálne služby, podprogram 14.4. Poskytovanie sociálnej pomoci, nakoľko na 
položke bolo omylom uvedená suma poistného 35 750 Eur (suma tarifného platu) miesto sumy 3 
575 Eur (zníženie výdavkov o 32 175 Eur) 
- oprava chyby na položke 610 – mzdy, platby. služob. príjmy a 620 poistné a príspevok do 
poisťovní pri funkčnej klasifikácii Sociálne zabezpečenie, v programe Sociálne služby, 
podprogram 14.5 Terénni sociálni pracovníci, nakoľko omylom bolo v spracovanom rozpočte 
omylom počítané o jedného zamestnanca viac pričom jeden zamestnanec ukončil pracovný pomer 
a miesto neho bol prijatý nový zamestnanec. Mzdové potreby na rok 2022 sú vo výške 72 198 Eur, 
oproti predloženému návrhu je to pokles výdavkov o 20 582 Eur 
- oprava súčtovej chyby na základe stanoviska hlavného kontrolóra v kapitálových 
výdavkoch na položke 713011- interiérové vybavenie pri funkčnej klasifikácii kultúrne služby, v 
programe a podprograme kultúrne služby, ide o navýšenie kapitálových výdavkov o 45 290 Eur, 
nakoľko súčtový riadok bol nesprávny.   
K návrhu rozpočtu bolo poslancom dodatočne doručené Odborné stanovisko hlavného kontrolóra 
mesta. 
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu rozpočet mesta na rok 2022 prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
 
Komisia finančná materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť.  
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Hlavný kontrolór mesta na výzvu primátora predniesol stanovisko k návrhu rozpočtu mesta 
Moldava nad Bodvou na rok 2022 a roky 2023-2024. 
Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii pán poslanec Zachariaš uviedol, že je si vedomý toho, že 
je ťažko predpokladať výdavky na rok 2023-024, sú tam čísla vychádzajúce zo súčasného 
predpokladu, ale nevieme s istotou predpokladať, či to tak bude.  Máme projekty s cieľom 
znižovať emisie a energetickej náročnosti, napr. verejné osvetlenie, odvádzanie zrážkovej vody, 
ktoré mohli byť aj motivačné. Bol by rád, keby sme sa v budúcom roku zaoberali aj týmito vecami 
a snažili sa odhadnúť ako tieto veci ovplyvnia rozpočet na rok 2023-2024. Malo by to byť tak, aby 
sme vedeli plniť aj ciele prijaté v minulosti na znižovanie energetickej náročnosti, ktoré sa 
premietnu v budúcoročnom rozpočte. Primátor odpovedal, že chce byť ústretový a na nastavenie 
mesta na roky 2023-2024 bude dosť vplývať aj volebný rok, kde sa berie v úvahu, aby sa 
zabezpečila kontinuita, ale aby sa nerobili predpoklady pre nové zastupiteľstvo, ktoré možno 
nebude chcieť akceptovať a pôjde iným smerom. Sme viazaní rezortne v určitých témach, napr. 
energetickej náročnosti, bude sa to čerpať, ale sme v neistote, nevieme aký bude vývoj nastavenia 
obdobia 2021-2027, ani dočerpania v roku 2023 a ani Plánu obnovy. Odporučil, aby sa na budúci 
rok osobitným témam venovalo budúce zastupiteľstvo, zároveň, aby sa našiel priestor na 
nastavenie a zabezpečenie kontinuity volebných prechodových rokov, aby ďalšie zastupiteľstvo 
bolo viazané nejakou ideou.  
 
  
Uzatváram rozpravu a dávam hlasovať o návrhu na uznesenie. 
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje   
Rozpočet mesta, programový rozpočet a programy mesta na rok 2022 na úrovni podpoložiek. 
Bežné príjmy:                      11 549 910 EUR      Bežné výdavky:           11 289 990 EUR 
z toho rozpočt. organizácie:     485 507 EUR      z toho rozpočt.organ.: 5 349 279 EUR 
Kapitálové príjmy:                2 044 256 EUR      Kapitálové výdavky:       3 588 366 EUR 
z toho rozpočt. oganizácie:                 0 EUR       z toho rozpočt. organ.:                  0 EUR 
Finančné príjmové operácie: 1 851 676 EUR      Finančné výdavkové oper.  486 343 EUR 
Príjmy celkom                   15 445 842 EUR      Výdavky celkom          15 364 699 EUR 
 
• berie na vedomie 
Viacročný rozpočet mesta, programový rozpočet a programy mesta na roky 2023 – 2024 
 
• schvaľuje  
v zmysle ustanovenia § 15 Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vecné použitie 
finančných prostriedkov z Rezervného fondu Mesta Moldava nad Bodvou v roku 2022 vo výške 
351 676 Eur na finančné vykrytie kapitálových aktivít:   
a) Rozšírenie kapacity MŠ na ul. Budulovská Moldava n/B. 29 786,00 € 
b) Projekt: Dobudovanie technickej infraštruktúry v meste Moldava n/B 9 934,00 € 
c) Projekt: Prestupné bývanie 194 528,00 € 
d) Projekt: Priestor nás spája 62 428,00 € 
e) Prípravná a projektová dokumentácia 40 000,00 € 
f) Nákup serveru 15 000,00 €  
 
• berie na vedomie 
stanovisko hlavného kontrolóra mesta Moldava nad Bodvou k návrhu rozpočtu na rok 2022 a roky 
2023, 2024. 
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Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 14 Návrh na schválenie rozpočtu Mestského kultúrneho strediska na rok 2022 a roky 
2023, 2024 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal pán primátor. Rozpočet Mestského kultúrneho 
strediska na rok 2022 je navrhnutý ako vyrovnaný v celkovej výške 190 592 €. Súčasťou materiálu 
je aj tabuľkový prehľad porovnania rozpočtu v roku 2020 a 2021 a rozpočet na rok 2022 a roky 
2023 a 2024.  
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu rozpočet MsKS na rok 2022 prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
Komisia finančná materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. Komisia kultúry, cestovného 
ruchu a cirkevných záležitostí materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť.  
Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii sa pán poslanec Bodnár zaujímal o časť Budulovská, 
uvažoval o úprave rozpočtu na budúci rok, kde by žiadal viac peňazí na opravu Kultúrneho domu 
v Budulove. Aj tento rok sa dodatočne schvaľovali prostriedky na Deň detí, aj v tomto smere na 
budúci rok bude treba meniť rozpočet, aby boli peniaze aj na ten rok. Primátor odpovedal, že mesto 
sa snaží šetriť na mzdách a na verejnom obstarávaní, čo nie je merná minca pri zdražovaní. Ceny 
sa neustále zvyšujú a aj napriek verejnému obstarávaniu tie ceny nebudú tie, ktoré boli tohto 
a minulého roku a treba rátať s navýšením sumy. Pán poslanec Krušinský sa pridal k hodnoteniu 
rozpočtu, 90% tvorí príspevok mesta a ďalšie príjmy sú minimálne vo výške 10 tis. Eur a apeloval 
na riaditeľku, aby tie príjmy boli čím vyššie. Nie sú evidentné plány, projekty, podané projekty, aj 
keď je pandémia, mala by byť úspora na nových zdrojoch. Navrhol využívať home office a pozerať 
na reálny rozpočet. Pán primátor odpovedal, že keď sa bude robiť koncepcia, ktorá bola dnes 
odložená ako bod, bude sa treba venovať aj tomuto rozpočtu, ktorý treba doplniť a hľadať zdroje, 
tieto dve veci spolu súvisia. Výhľadové veci musia byť aj vyfinancované a budeme sa 
rozpočtovým opatrením zaoberať zmenou tohto rozpočtu. Pán Csala vníma rozpočet podobne ako 
pán primátor ako minimalistický z hľadiska pandemických dôvodov. Veľmi ťažko sa pracuje 
nielen na kultúre, a preto odporučil rozpočet schváliť s tým, že sa v budúcnosti upraví.  
 
Do diskusie sa už nezapojil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje  
rozpočet Mestského kultúrneho strediska v Moldava nad Bodvou na rok 2022 vrátane programov 
rozpočtovým opatrením č. 1 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm. b), c) a písm. d) Zákona č. 
583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších  predpisov  podľa priloženého návrhu: 
 
Bežné príjmy:              190 000 EUR   Bežné výdavky:           186 092 EUR 
Finančné príjmové operácie:         592 EUR   Finančné výdavkové oper.:    4 500 EUR 
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Príjmy celkom                      190 592 EUR   Výdavky celkom            190 592 EUR 
 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 
Bod č. 15 Návrh na 1. zmenu rozpočtu Mestského športového klubu Moldava nad                
Bodvou v roku 2021 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal pán primátor. Mestský športový klub Moldava nad 
Bodvou predkladá návrh na zmenu rozpočtu v roku 2021 z dôvodu: 
- zníženia príjmu z prenájmu športového areálu pod kopcom na základe uznesenia MsZ  
  o odpustení nájmu o 3 304 €,  
- navýšenia prenájmu za objekt športovej haly K5, ktorá pozostáva z prenájmu za skríningové  
  testovanie o 691 €,  
- zvýšenia príjmu za členské poplatky o 5 514 €, 
- a zníženia príjmov za služby súvisiace s prenájmom objektu športovej haly K5, ktorá v roku 
  2021 nebola ani raz využitá na športovú činnosť a nebola prenajatá za týmto účelom.  
 
V grantoch a transferoch sú navýšené príjem od Slovenského futbalového zväzu o 1 311 €. Vo 
výdavkovej časti sú navrhované navýšenia výdavkov za účelom zabezpečenia športových podujatí, 
ktoré boli v obmedzenom režime uskutočnené v danom roku. Medzi významnú položku patrí 
navýšenie kapitálových výdavkov vo výške 4 035 €, ktoré sú navrhované v rozpočte za účelom 
vyhotovenia šatníkových skriniek v objekte K5. 
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
Komisia finančná materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť.  
Komisia športu materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť.  
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje  
zmenu rozpočtu Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou na rok 2021 v zmysle Zákona 
č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších  predpisov podľa priloženého návrhu: 
Bežné príjmy:                    86 741 EUR Bežné výdavky:              82 706 EUR 
Kapitálové príjmy:       0 EUR Kapitálové výdavky:      4 035 EUR 
Príjmy celkom                             86 741 EUR Výdavky celkom               86 741 EUR 
 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
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Nehlasovali: 0 
 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
Bod č. 16 Návrh rozpočtu Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou na rok 2022                
a roky 2023, 2024 
  
Vysvetlenie k predloženému materiálu podala pani prednostka. Mestský športový klub Moldava 
nad Bodvou ako príspevková organizácia Mesta Moldava nad Bodvou predkladá návrh rozpočtu na 
rok 2022. Návrh rozpočtu je zostavený ako vyrovnaný.  
Celkové príjmy vo výške 94 588 € pozostávajú: 
 príjem z prenájmu športového areálu pod kopcom vo výške 9 920 € na základe zmluvy o 
prenájme a príjmy súvisiace s prenájmom režijné náklady vo výške 3 000 € 
 príjem z prenájmu objektu haly K5 vo výške 5 000 €, pričom tento príjem pri situácií v 
dnešnej dobe je veľmi ťažko predpokladať, nakoľko v súčasnosti sa využíva hala nie za 
športovými účelmi, ale za účelom poskytovania starostlivosti proti šíreniu pandémie COVID-19, 
ktoré je poskytované bezodplatne. Táto skutočnosť má dopad aj na príjmy súvisiace s príjmami za 
režijné náklady v tomto objekte, ktoré sú v rozpočte navrhované vo výške 500 € 
výpočet využitia haly K5 je na úrovni 5 mesiacov v roku (jesenné a zimné mesiace) , v rámci 
1týždňa = 5dní , v rámci 1 dňa = 5hodín, suma za 1hodinu= 10,- € , kde hodinová sadzba je v 
zmysle schválených Zásad hospodárenia s majetkom mesta na športové účely + režijné náklady na 
úrovni hodinovej sadzby 1,- € / hodina. 
 príjem za členské poplatky (futbal, biliardový klub, respektíve ďalších oddielov) sú 
očakávané vo výške 14 200 € ako na úrovni roku 2021 
 grant zo SFZ vo výške 1 968 € ako na úrovni roku 2021 
 príspevok od zriaďovateľa – mesta Moldava nad Bodvou vo výške 60 000 € 
 
Celkové výdavky vo výške 94 588 € sú rozpočtované na výdavky na mzdy a poistné a príspevok 
do poisťovní, vrátane odmien zamestnancov mimo pracovného  pomeru vo výške 60 591 € (tarifný 
plat riaditeľa, 8 zamestnancov mimopracovného pomeru: tréneri, personalista, upratovačka a 
účtovník). Ostatné výdavky sú rozpočtované na úrovni roku 2021, nakoľko činnosť Mestského 
športového klubu Moldava nad Bodvou v danej situácii, ktorú ovplyvňuje pandémia COVID-19 je 
obmedzovaná...medzi väčšie položky patrí prenájom budov, objektov alebo ich častí za účelom 
výkonu aktívnej športovej činnosti, materiálno-technického zabezpečenia športovej aktivity a 
plánovaných športových podujatí a s tým spojené bezpečnostné a hygienické opatrenia v rámci 
vydaných vyhlášok a predpisov úradmi regionálneho zdravotníctva. 
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
Komisia finančná materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť.  
Komisia športu materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť.  
Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii pán poslanec Bodnár sa informoval, že mesto 
vypracovalo projekt na rozšírenie športového areálu pod kopcom s ďalšími aktivitami. Nakoľko sa 
v rámci mesta fin. prostriedky nenašli, nájomcovi bolo odporučené, aby získal finančné prostriedky 
ako právnická osoba – podnikateľ vo výške 55% z rozpočtovaného objemu, ale bohužiaľ ich 
nezískal, lebo kvôli obťažným podmienkam nevedel vložiť 45% . Zatiaľ sa táto aktivita robiť 
nebude. Primátor odpovedal, že projekt bol na 80 tis., z toho 40 tis. Musí zaplatiť podnikateľ, čo 
dnes nie je malá suma, ale hľadajú sa spôsoby financovania.  
Do diskusie sa už nezapojil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal hlasovať.  
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Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje 
rozpočet Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou na rok 2022 a roky 2023, 2024 v 
zmysle Zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov podľa priloženého návrhu: 
Bežné príjmy:                     94 588 EUR Bežné výdavky:              94 588 EUR 
Príjmy celkom                             94 588 EUR Výdavky celkom               94 588 EUR 
 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 
Bod č. 17  Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Moldava nad Bodvou                
Programovacie obdobie 2021-2027 
 
Bod č. 17  Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Moldava nad Bodvou                
Programovacie obdobie 2021-2027 bol vypustený z programu rokovania.  
 
Bod č. 18 Komunitný plán sociálnych služieb mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 
 
Vysvetlenie k predloženému  materiálu podala pani prednostka. Mesto Moldava nad Bodvou 
pristúpilo k tvorbe Komunitného plánu sociálnych služieb Mesta Moldava nad Bodvou na rok 
2022-2027 z dôvodu  ukončenia platnosti Komunitného plánu na roky 2006 - 2021. Návrh 
Komunitného plánu sociálnych služieb mesta na roky 2022 - 2027 bol spracovaný na základe 
Národných priorít rozvoja sociálnych služieb na roky 2021 - 2030, požiadaviek občanov, vývojom 
situácie v oblasti sociálnych služieb a zároveň z platného zákona o sociálnych službách. 
Ide o rozsiahly materiál v rozsahu 96 -tich strán, ktorý treba vnímať ako otvorený a ktorý možno 
meniť v prípade zmien priorít, nových návrhov na poskytovanie sociálnych služieb alebo získanie 
finančných prostriedkov na konkrétne potreby. V materiáli je uvedený aj proces, ktorý umožní jeho 
doplnenie resp. zmenu. Materiál obsahuje aj spôsob jeho vyhodnocovania prostredníctvom širokej 
verejnosti, Komisie pre sociálne veci, bytové otázky a zdravotníctvo a mestské zastupiteľstvo.  
Predložený materiál obsahovo vychádza zo súčasne platných strategických dokumentov pre oblasť 
sociálnych služieb na obdobie 2021 – 2030: 
• Národných priorít rozvoja sociálnych služieb na roky 2021-2030 
• Národný program rozvoja životných podmienok osôb so ZP na roky 2021 – 2030 
• Národný integrovaný reformný plán – Moderné a úspešné Slovensko 
• Plán Obnovy a odolnosti SR 
a zohľadňuje vytýčené priority mesta Moldava nad Bodvou v jeho Programe hospodárskeho 
asociálneho rozvoja. 
Komunitný plán je zameraný na cieľové skupiny: 
1. Seniori a občania so zdravotným postihnutím 
2. Rodina, deti a mládež 
3. Marginalizovaná rómska komunita. 
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Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí dňa 13. 12. 2021 a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
Komisia sociálnych vecí, bytové otázky a zdravotníctvo prerokovala predložený materiál 
a odporučila MZ schváliť. Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii pán poslanec Bodnár 
poznamenal, že sa jedná o veľmi kvalitný materiál. Upriamil pozornosť na slabé stránky, kde patria 
nedostatočné priestory pre seniorov. Navrhol odstrániť slabé stránky.  
Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať. 
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje  
Komunitný plán sociálnych služieb mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 spracovaný na 
základe Zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 
Zb. o živnostenskom podnikaní v znení neskorších predpisov. 
 
Prítomných: 10 (chýba Zupko, Grulyo, Csala) 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 
Bod č. 19 Koncepcia rozvoja cestovného ruchu mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-
2027 
 
Vysvetlenie ku koncepcii cestovného ruchu podal pán primátor. Mesto Moldava nad Bodvou 
pristúpilo k tvorbe Koncepcie rozvoja cestovného ruchu mesta Moldava nad Bodvou na rok 2022-
2027 (ďalej iba Koncepcia cestovného ruchu) v zmysle zákona č. 91/2010 Z. z. o podpore 
cestovného ruchu v znení neskorších predpisov a zákona č. 170/2018 Z. z. o zájazdoch, spojených 
službách cestovného ruchu, niektorých podmienkach podnikania v cestovnom ruchu a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov. Cieľom dokumentu je definovať jednoduchú a zrozumiteľnú 
stratégiu rozvoja cestovného ruchu pre mesto Moldava nad Bodvou. Moldava nad Bodvou je mesto 
s veľkým potenciálom v oblasti kultúry, tradíciou v oblasti športu a rekreácie, s dobrým zázemím 
pre rozvoj turistickej ponuky v súlade so súčasnými trendami v cestovnom ruchu. Samotná 
koncepcia je rozdelená do dvoch na seba nadväzujúcich častí, ktoré by mali napomôcť určiť 
strategické oblasti turistickej ponuky mesta. 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí  a odporučila mestskému zastupiteľstvu 
materiál prerokovať a schváliť. 
Komisia kultúry, cestovného ruchu a cirkevných záležitostí materiál prerokovala a odporučila 
mestskému zastupiteľstvu schváliť.  
Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii pán primátor informoval, že mesto podporuje rozvoj 
cestovného ruchu aj mimo infocentra vytvorením galérie a prijatím 1 pracovnej sily na rozvoj 
cestovného ruchu. Pani prednostka doplnila, že všetky pripomienky boli zapracované a robí sa 
jazyková korektúra. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje  
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Koncepciu rozvoja cestovného ruchu mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 spracovanú 
na základe zákona č. 91/2010 Z. z. o podpore cestovného ruchu v znení neskorších predpisov a 
zákona č. 170/2018 Z. z. o zájazdoch, spojených službách cestovného ruchu, niektorých 
podmienkach podnikania v cestovnom ruchu a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
 
Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 
Bod č. 20  Koncepcia kultúry mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 
 
Bod č. 20 Koncepcia kultúry mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 bol vypustený z 
programu rokovania 
 
Bod č. 21 Koncepcia rozvoja športu v meste Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 
 
Vysvetlenie ku koncepcii rozvoja športu v mesta Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 podal 
pán primátor. Mesto Moldava nad Bodvou pristúpilo k tvorbe Koncepcie rozvoja športu v meste 
Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 (ďalej iba Koncepcia rozvoja športu) v zmysle zákona č. 
369/1990 Zb. Zákon o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a zákon č. 440/2015 Z. z. 
Zákon o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Mesto podľa §64 zákona č. 440/2015 Z. 
z. o športe vypracúva koncepciu rozvoja športu podľa vlastných podmienok. Povinnosť mesta 
vytvárať občanom mesta adekvátne podmienky vyplýva aj z §4 ods. 3 písm. h) zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení. Cieľom koncepcie rozvoja športu mesta Moldava nad Bodvou na roky 
2022-2027 je plniť stanovené ciele a z nich odvodené opatrenia. 
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí  a odporučila mestskému zastupiteľstvu 
materiál prerokovať a schváliť. 
Komisia športu materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii pán poslanec Bodnár informoval, že obe koncepcie 
súvisia s areálom v Budulove pri rybníkoch - Voda a život, ktorú chcú priblížiť obyvateľom 
Moldavy cyklotrasou. Prijal by, ak by bola v rámci športu nejaká výzva na výstavbu 
multifunkčného ihriska. Primátor odpovedal, že v rámci športu sme aktívni, pán riaditeľ sleduje 
výzvy, aj mesto je adekvátne otvorené k spolupráci so športovým klubom. Odporúčal, aby na 
budúci rok sa pripravila vnútorná smernica k riešeniu a čerpaniu fondov tak, aby to bolo 
prehľadné. Do diskusie sa už nezapojil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal hlasovať.  
 
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje  
 
Koncepciu rozvoja športu v meste Moldava nad Bodvou na roky 2022-2027 spracovanú v zmysle 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a zákona č. 440/2015 Z. 
z. o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
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Prítomných: 11 (chýba Zupko, Grulyo) 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
Na zasadnutie o 12,51 hod. sa dostavil pán poslanec Ing. Július Grulyo.  
 
 
Bod č. 22 Zámer zriadenia zberného dvora mesta Moldava nad Bodvou a jeho vybavenia 
potrebnou technikou 
 
Vysvetlenie k predloženému materiálu podal pán primátor. Mesto Moldava nad Bodvou využíva v 
súčasnosti nádvorie Správy zelene na ulici Hlavnej 127 ako zberový dvor pre zber niektorých 
druhov separovaných odpadov kategórie „O“ (ostatný odpad). Separácia odpadov na zberovom 
dvore vo veľkej miere pomáha pri zvyšovaní miery separácie v meste pri niektorých vybratých 
druhoch odpadov a vo veľkej miere zabraňuje vzniku nelegálnych skládok odpadov. Po 
nevyhnutných úpravách a zosúladení súčasného stavu zberového dvora s platnou legislatívou 
mesto požiada o oficiálne schválenie „zberného dvora“ príslušnú štátnu správu. Zámerom je 
vytvoriť podmienky pre kompostáreň v objeme nad 100t ročnej produkcie, vytvoriť podmienky pre 
prechodné uloženie drobného stavebného odpadu, dreva, zakúpenie mechanických prostriedkov 
potrebných pri kompostovaní, mechanizmov pre presun odpadov na zbernom dvore, jeho 
nakladanie a vykladanie, prostriedky pre zber a čistenie kontajnerovísk v meste, na prepravu 
veľkokapacitných kontajnerov v rámci mesta a zberného dvora. V rámci možností budú doplnené 
nádoby na zber separovaného zberu, technológie na spracovanie kuchynského odpadu ako aj 
kompostery pre domácnosti. Ministerstvo životného prostredia SR ako riadiaci orgán pre Operačný 
program Kvalita životného prostredia vyhlásilo výzvu zameranú na podporu triedeného zberu 
komunálnych odpadov (OP KŽP-P01-SC111-2021-72) „Zvýšenie miery zhodnocovania odpadov 
so zameraním na ich prípravu na opätovné použitie a recykláciu a podporu  predchádzania vzniku 
odpadov“. 
Oprávnenými  aktivitami sú: 
- výstavba nových alebo rekonštrukcia existujúcich zariadení na zber odpadov/ zberných 
dvorov za účelom zvýšenia kapacity triedeného zberu komunálneho odpadu, 
- nákup hnuteľných vecí za účelom zvýšenia kapacity triedeného zberu komunálnych 
odpadov – zberné nádoby, 
- nákup ostatných hnuteľných vecí na podporu triedeného zberu komunálnych odpadov – 
zberové vozidlá a iné stroje pre zvoz a nakladanie s odpadmi. 
 
Výzva bola vyhlásená 15. 11. 2021 a 1. kolo bude uzavreté 17. 01. 2022. Spôsob financovania pre 
samosprávy: 5% spolufinancovanie. 
 
Mestská rada materiál prerokovala na 40. zasadnutí  a odporučila mestskému zastupiteľstvu zámer 
prerokovať a schváliť. 
Komisia investičných činností materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. Komisia pre 
územné plánovanie a životného prostredia materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. 
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Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii sa pán poslanec Bodnár informoval, kedy bude ďalšie 
kolo, lebo končí 17. januára. Primátor odpovedal, že v 3-mesačných opakovaných intervaloch je 
možné znovu podať. Projekt je zložitý, možno ho podáme neskôr kvôli verejnému obstarávaniu. 
Do diskusie sa neprihlásil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
• schvaľuje  
Zámer zriadenia zberného dvora, jeho vybavenia a nákupu hnuteľných vecí za účelom zvýšenia 
kapacity triedeného zberu komunálnych odpadov a podporu triedeného zberu komunálnych 
odpadov v rámci aktuálnej výzvy a ďalších výziev operačného programu Kvalita životného 
prostredia. 
Prítomných: 12 (chýba Zupko) 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 
Bod č. 23 Rôzne 
Pán primátor informoval, že mesto predpipravilo organizačnú schému, o ktorom sa bude 
diskutovať ešte v januári, kde budú uvedené o aké oddelenia sa jedná. Mládežnícke centrum už má 
vytvorené priestory, prijali sme 1 pracovnú silu na investičné oddelenie, aj na úsek plánovania: 
Matričný úrad a evidencia obyvateľov a cintorínske služby bude vytvorené v novom klientskom 
centre na ul. Hviezdoslavovej 30 tak, aby si občan vedel vybaviť všetky náležitosti, ktoré spolu 
súvisia. Matrika tento týždeň je zatvorená, v januári bude technicky pripravené na poskytovanie 
služby pre obyvateľov. Z druhej strany je stavebný úrad. Pán poslanec Dobos poprial v mene 
všetkých požehnané sviatky a všetko dobré hlavne zdravie v novom roku, aj v maďarskom jazyku.  
 
Bod č. 24 Podnety občanov 
Neboli prítomní občania a neboli žiadne podnety.  
 
Bod č. 25 Záver 
Návrhová komisia sa vyjadrila, že všetky prijaté uznesenia na tomto zasadnutí sú platné, 
vykonateľné a v súlade so zákonom. Primátor ukončil rokovanie 33. zasadnutia MsZ a poďakoval 
sa prítomným za účasť. 
Čas ukončenia: 13,00 hod.  
Vypracovala: Ing. Henrieta Tóthová 
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_________________________         _________________________ 
JUDr. Ing. Slavomír Borovský         PaedDr. Klára Vranaiová, PhD. 
primátor mesta           prednostka MsÚ 
 
Za overovateľov zápisnice: 
 
___________________________        ______________________________  
Zoltán Dobos  (poslanec)                               Ing. Roland Cingeľ (poslanec) 


